
Goedemiddag wij zijn Kris, Guurtje en Sven van de kinderredactie Liereland. Dat is een 
basisschool. Wij schrijven een artikel over vapen onder kinderen. U bent van de 
elektronische sigarettenbond. Heeft u even tijd voor een paar vragen?   
 
Vapebond 
 
Waar is vapen ontstaan/Wie heeft vapen bedacht? 
 
Het is lang geleden in VS ontstaan, product lijk op e-sigaret. 2005 chinees op de markt  
 
Wat vinden jullie van vapen onder kinderen? Weten jullie hoeveel gebruikers onder de 12 er 
ongeveer zijn? 
 
Niet doen onder de 18. Niet kopen, niet aankomen, jong vol in ontwikkeling. Geen zin 
slechte stoffen tot je te nemen. Blijf er gewoon vanaf! 
 
 
 
hoeveel vapes worden ongeveer verkocht per jaar? 
 
Bijna niet te zeggen. Veel illegaal naar Nederland. Miljoenen stuks, geen idee hoeveel. Veel 
inkocht door mensen die ze niet mogen hebben.  
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